
Beste Fixi medewerker en mevrouw van Dongen, 
 
De meldingen worden steeds afgevinkt waardoor ik steeds de reactie krijg:  'Uw melding is 
afgehandeld.' 
Heel fijn en bedankt voor de afhandeling.  
Het afval wordt weer opgehaald maar wordt er ook gekeken naar de oorzaak?  
 
Zoals aangegeven komt het afval steeds van dezelfde personen vandaan. 
Wij zien bewoners van de Heyenlande aankomen lopen en als de klep niet open gaat zetten ze 
het afval ernaast. 
Ook zien wij dat (hun) kinderen aankomen lopen met het afval en geen poging doen om de klep 
te openen, maar ernaast zetten en weg rennen, letterlijk rennen, want zij weten dat het niet goed 
is.  
 
Zoals terug te zien is in de meldingen hebben wij zeker 2x per maand last van het afval dat door 
de hele straat ligt omdat vogels en katten de zakken open maken. Het ziet eruit als een 
achterstandsbuurt, overal afval in de bosjes, onder de auto's en op straat.  
 
Wellicht is het een idee om een vriendelijke brief te sturen aan alle bewoners dat we graag 
allemaal het afval in de straat willen beperken en dat er boetes staan op afval dumping? 
Het is echt tijd voor actie. Bekijk het afval door op de naw-gegevens. 
 
Ik heb de desbetreffende wethouder ook in CC gezet. Sinds het betalen per klepopening is het 
zwerfafval ontzettend toegenomen en schaam ik mij als er visite langs komt dat ik mag zeggen, 
ooohhh het is normaal dat er door de hele straat afval ligt. Van poepluiers tot kippenbotten, je 
vindt ze bij ons in de straat. De eerste keren hebben wij het zelfs nog zelf opgeruimd, maar dit 
structurele probleem moet echt aangepakt worden.  
 
 

Met vriendelijke groet, 

 




